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مصاحبه

ع: بهتر از استقلال بودیم زار

ع، ســـرمربی ملوان درباره تســـاوی تیمش مقابل  مازیار زار
اســـتقلال می گوید: »با توجه به شـــرایط دو تیـــم و نتایجی 
کـــه در هفته هـــای اخیـــر کســـب کـــرده بودنـــد، مطمئنـــاً 
احتیاط در کارشـــان بـــود. من فکـــر می کنم مـــا بهتر بازی 
کردیـــم. موقعیت هـــای بهتـــری داشـــتیم و تـــا جایـــی که 
یـــادم می آید به آنهـــا موقعیتـــی در جریان بازی یـــا ضربات 
ایســـتگاهی ندادیم. هـــر چنـــد موقعیت های مان کـــم، اما 
بهتـــر بـــود. اســـتقلال روزنه ها را بســـته بود و بـــازی دفاعی 
ارائـــه می کـــرد. بچه ها در خط دفـــاع خیلی بـــا تمرکز بازی 
کردنـــد. فکر می کنـــم حتی یک اشـــتباه هم نداشـــتند. در 
مجموع گـــروه دفاعی ما خوب بـــازی کرد. عملکـــرد آنها با 
بازی خـــوب هافبک هـــا و مهاجمان به ایـــن موضوع کمک 
کـــرد.« او هـــم بـــه کیفیـــت پاییـــن بـــازی اذعـــان دارد: »ما 
تعـــداد کرنرهـــای زیادی بـــه دســـت آوردیم که نتوانســـتیم 
از آن اســـتفاده کنیم. متأســـفانه در ضربـــات آخر کم دقت 
بودیـــم. در مجمـــوع فوتبال خیلی قشـــنگی نبـــود، ولی در 
همین فوتبال تیم ما نســـبت به اســـتقلال بهتـــر بازی کرد. 
اســـتقلال و پرســـپولیس برای همه فوتبالی ها قابل احترام 
هستند، ولی واقعیتش اینجاســـت که آنها موقعیت خاصی 
روی دروازه مـــا به وجـــود نیاوردنـــد. آنها به این بـــازی آمده 
بودند تا شـــرایط فعلی را حفظ کنند و بازنده نشـــوند. شاید 
فقط یـــک مرتبه در نیمه دوم که مهاجم خارجی شـــان یک 
موقعیت نصـــف و نیمه روی دروازه مـــا آورد، دیگر موقعیتی 

ایجاد نکرده باشـــند.«

بوژوویچ: تساوی عادلانه بود
میودراگ بوژوویچ ســـرمربی تیم فوتبال اســـتقلال خوزستان 
تســـاوی مقابل گل گهر را عادلانه می داند: »بـــازی خوبی بود. 
نیمـــه اول را خوب شـــروع کردیـــم. در همان نیمه بـــا یک کار 
خـــوب گل زدیم. هرچند گل گهر هم در نیمه اول، دو شـــانس 
خـــوب داشـــت و می توانســـت بـــازی را به تســـاوی بکشـــاند. 
در نیمـــه دوم می توانســـتیم از ضدحمـــلات اســـتفاده خوبی 
ببریـــم ولی گل گهر هم ســـه چهار شـــانس صددرصد داشـــت 
که می توانســـتند برنده باشـــند ولی تســـاوی عادلانـــه بود.« او 
دربـــاره دریافـــت اخطـــار از داور اینطـــور می گوید: »مـــن ابراز 
خوشـــحالی کردم و نمی دانم بر چه اساسی کارت زرد گرفتم.« 
او در پاســـخ به این ســـؤال که بـــه نظر می آید عملکـــرد بیفوما 
نســـبت به هفته های قبـــل بهتر شـــده، می گویـــد: »من چیز 
خاصـــی ندیدم ولـــی باید به فوتبالیســـت این حـــق را بدهیم 
کـــه یـــک روز خوب یـــا یـــک روز بد داشـــته باشـــد. او هم یک 
بازیکن حرفه ای مانند ســـایر بازیکنان این تیم است و کارهای 
حرفـــه ای خود را ادامـــه می دهد. طبیعی اســـت هـــر بازیکنی 
وقتـــی در موقعیت گلزنی قرار می گیرد، دوســـت دارد گل بزند 

ولی ســـخت تر از آن این اســـت کـــه گل بزنی.«

خسروی وفا می تواند چون می خواهد
محمـــود خســـروی وفا، رئیس کمیتـــه ملی المپیک دیـــروز در جمع 
خبرنگاران حـــوزه کمیته تأیید کرد 244 هـــزار دلار از پول های بلوکه 
شـــده ورزش ایران در کمیته بین المللی المپیک را آزاد کرده اســـت.
ایـــن خبر برای مـــا خبرنـــگاران باورپذیر نبود چون مـــدام به ما گفته 
بودند پول های بلوکه شـــده آزاد نمی شـــود. عادت کرده ایم بشـــنویم 

پول ها تحت هیچ شـــرایطی آزاد نمی شـــود.
اما دیـــروز خـــلاف ایـــن روایـــت را شـــنیدیم. محمود خســـروی وفا 
توانســـت این پول ها را آزاد کند چون به دنبال پول های زبان بســـته 
ورزش ایران اســـت؛ اما برخی مدیران را ســـراغ داریم که با شعار آزاد 
کـــردن پول های بلوکه شـــده ایران، رئیس فدراســـیون می شـــوند و 

بعد می روند ســـراغ کارهای خودشـــان.
مـــردم خبـــر ندارنـــد چقـــدر از فیفـــا و کنفدراســـیون فوتبال آســـیا  
طلـــب داریـــم چـــون مـــردم را محـــرم نمی داننـــد و اصلاً بـــه مردم 
اطلاعـــات درســـت نمی دهنـــد. در نتیجه ایـــن پول ها کـــه می تواند 
زیرســـاخت های فوتبال ما را بســـازد و به کار فوتبال مـــا بیاید، صرف 
پرداخت غرامت به مربیان کاســـبی می شـــود که با هـــدف تیغ زدن 
با مـــا قـــرارداد می بندنـــد. مربیانـــی که به دلیـــل جهل مدیـــران ما 
تحمیـــل می شـــوند و بی آنکه خدمتی به ما کنند و قدمی به ســـود ما 
بردارند، بار روی دوش مان می شـــوند و پول های بلوکه شـــده ما را از 
فیفـــا می گیرنـــد و می روند پی تفریـــح و تباه کردن پـــول بی زبان ما.
محمود خســـروی وفا می خواهد برای کشـــورش قدمی بـــردارد و پی 
همـــان 244 هـــزار دلار می رود؛ امـــا برخی مدیران دلمشـــغولی های 
دیگـــر دارند و پی ده ها میلیـــون دلار نمی روند. تاریـــخ و مردم، خود 

قضـــاوت خواهند کرد.

حسینی: نیمکت نشینی رامین به من ربطی ندارد
دروازه بان و کاپیتان تیم فوتبال استقلال شرایط این روزهای تیمش 
را بسیار سخت می داند. سیدحسین حسینی می گوید: »بازی کردن 
در انزلی سخت است. ملوان چند هفته بود نتیجه نگرفته بود و ما 
هم نتوانستیم خوب بازی کنیم. شرمنده هواداران هستیم، ولی 
وضعیت مان درست می شود. خودم سخت ترین روزهای زندگی ام 
را تحمل می کنم. فشار در ابتدا روی من است، ولی سعی کرده ام 
تحمل کنم. هواداران هر چیزی بگویند حق دارند. هوادار با این 
شرایط جدولی و سرمای هوا به ورزشگاه می آید و هر چیزی می گوید 
حق دارد. ما همه تلاش مان را می کنیم که تیم را از این وضعیت 
به  واکنش  در  استقلال  فوتبال  تیم  دروازه بان  دهیم.«  نجات 
درگیری اش با رامین رضاییان در اردوی کیش و نیمکت نشینی اش 
پس از آن ماجرا اینطور می گوید: »بحثی که پیش آمد، غیرفوتبالی 
بود. همیشه در هر شرایطی سعی کردم منفعت استقلال را در نظر 
بگیرم و در این چند سال که کاپیتان استقلال بودم هیچ دخالتی 
در اینکه چه کسی بازی کند یا نه، نکردم. هیچ وقت به خودم 
اجازه نمی دهم به خاطر منفعت خودم، استقلال نتیجه نگیرد. 
مشکل الان ما برای اول فصل بود. امسال شرایط خوبی نداشتیم. 
متأسفانه از ابتدای فصل نوع یارگیری و خیلی چیزها اشتباه بوده 
است. در نیم فصل دوم هم بازیکن گرفتن سخت است.« حسینی 
در واکنش به شایعه عدم ارتباط خوب بازیکنان با موسیمانه اینطور 

می گوید: »هیچ بازیکنی چنین کاری نمی کند.«

محمـــود خســـروی وفا، رئیـــس کمیتـــه ملی 
المپیـــک ایـــن مطلـــب کـــه اعضـــای هیأت 
اجرایـــی در جریان خیلـــی از تغییر و تحولات 
نبوده انـــد، را تأیید می کنـــد: »من صددرصد 
تأییـــد می کنم. برای اینکه کار متوقف نشـــود 
باید یـــک نفر را به عنـــوان دبیـــرکل انتخاب 
می کـــردم. الان اگـــر تابع انصـــراف دهد باید 
یـــک نفر را تـــا بعدازظهـــر تعییـــن کنم چون 
دســـتگاه اجرایی هســـتیم. مگر باید متوجه 
شـــوید که مدیـــر جابه جا می شـــود؟ من اول 
گفتم دســـت به هیـــچ مدیـــری نخواهم زد و 
ایـــن کار را نکردیم اما بعـــد از المپیک پاریس 

گفتیم خـــون جدیدی تزریق شـــود و از افراد 
در ظرفیت های بالاتری اســـتفاده شـــود. این 

موارد، مســـائل اداری است.«
او اشـــاره می کند: »ما یک سال پرفرازونشیب 
را پشت سر گذاشـــتیم. اتفاقات غزه را پشت 
سر گذاشتیم که جنبش انسانیت به جریان 
افتـــاد. آقـــای رئیســـی را از دســـت دادیم که 
شـــورای ورزش را راه انـــدازی کـــرد و همه این 
مســـائل تأثیرگذار بود. با وجود این شـــرایط 
در المپیـــک پاریـــس درخشـــش داشـــتیم. 
اتفاقـــات بزرگـــی در بانـــوان رخ داد. اتفاقات 
خوبی هم در ژیمناســـتیک و سنگنوردی رخ 

داد. ما در ورزش گلادیاتور نمی خواهیم بلکه 
ورزشـــکار بااخلاق می خواهیم .«

خســـروی وفا بـــه گفتـــه خـــودش عجلـــه ای 
برای انتخـــاب دبیرکل کمیتـــه ملی المپیک 
ندارد: »کمیتـــه ملی المپیک قطعـــاً تصمیم 
می گیـــرد و دبیـــرکل را انتخـــاب می کنـــد اما 
عجلـــه نداریم و ســـه تا شـــش مـــاه فرصت 
داریـــم. مـــن چند نفـــر را بـــه وزیر پیشـــنهاد 
دادم اما گفت رؤســـای فدراسیون ها نباشند 
چـــون ناگویا در پیش اســـت. الان من دنبال 

دبیـــرکل می گردم.«
رئیس کمیتـــه ملـــی المپیـــک کاندیداتوری 

معاون پیشـــین وزیـــر ورزش بـــرای دبیرکلی 
را رد می کنـــد: »اصـــلاً! مـــن آدم مســـتقلی 
هســـتم و با هیچ کســـی تعارف ندارم و با نظر 
هیچ کســـی نمی خواهـــم برای کســـی حکم 
بزنـــم. همانجـــا بـــه روابـــط عمومـــی گفتم، 
اسم مناف هاشمی روی سایت وزارت ورزش 
آمد، نـــام تابع را به عنوان سرپرســـت معرفی 
کنـــد. در هیـــأت اجرایـــی عنـــوان شـــد کـــه 
مناف هاشـــمی به عنوان سرپرســـت باشد و 
من گفتـــم فکر می کنـــم و اصلاً قـــرار نبود تا 
پایان ســـال سرپرست باشـــد و همه چیز در 

حد پیشـــنهاد بود.«

حالا دنبال دبیرکل می گردم

خسروی وفا: گلادیاتور نمی خواهیم

بی  مر سر د  و ر و پی  ر  د یش  و ر د ضا  ر
پرسپولیس به تهران گفت: قبل از هرچیز 
باید از هواداران عزیز پرسپولیس به جهت 
طولانی شدن پروسه گزینش و استخدام 
امر  این  البته  کنم.  عذرخواهی  سرمربی 
است  این  موضوع  داشت.  خاصی  دلایل 
خاص  مربی  پرسپولیس  مانند  تیمی  که 
کارنامه  حتی  می کند.  طلب  را   خودش 
مربیان در گذشته نمی توانست به تنهایی 
از  ملاک باشد. دنبال گزینه ای بودیم که 
نظر تجربی و روحی و روانی چنین فضایی را 
درک کرده باشد. همچنین فلسفه فوتبالی او 
تا حد امکان به فلسفه فوتبالی پرسپولیس 
و ذهنیت برتری جویانه بازیکنان و هواداران 
نزدیک باشد. فکر می کنم هر چند با تأخیر 
به این گزینه رسیدیم ولی در نهایت آقای 
اسماعیل کارتال مجموعه ای از این ویژگی ها 

و یکی از بهترین انتخاب ها بود.
او با تشکر  از کادر فنی و بازیکنان طی این 
البته شکی نیست؛ در  ادامه داد:  مدت، 
عوامل  و  بازیکنان  غیرت  و  همت  کنار 
پرسپولیس  در  همیشگی  امری  که  تیم 

آنها  است، حمایت هواداران و پشتیبانی 
از تیم و برنامه های سرمربی امری حیاتی و 
تعیین کننده است تا فراز و نشیب های اولیه 
که به هر حال بعد از هر تغییر وجود دارد به 

نفع پرسپولیس پشت سر گذاشته شود.
و  خبار  ا باره  ر د لیس  پرسپو یرعامل  مد
شایعات درباره درخواست سرمربی برای 
به خدمت گرفتن بازیکنان جدید گفت: 
به  مرحله  تقویت  باشگاه  سیاست  قطعاً 
مرحله تیم با توجه به تفکرات مسئول فنی 
تیم است، آقای کارتال خواهان جذب یک 
بازیکن شد که مذاکره با وی از روز گذشته 

آغاز شده است.
ر  کتو ا تر با  ی  ز با ه  ر با ر د یش  و ر د ضا  ر
خاطرنشان کرد: من امیدوارم و درخواست 
این است که  از هواداران پرسپولیس  ما 
به روی سکوها  این مسائل  اجازه ندهند 
لیس  پرسپو نفع  به  ن  چو د  شو منتقل 

نیست.
چه  هواداران  دل  در  که  می دانیم  البته 
می گذرد و آزرده هستند ولی باید به خاطر 
پرسپولیس صبور باشیم. نباید به سویی 

برویم که بخواهند با شیطنت ها ما را به آن 
برای تیم های دیگر  سمت بکشند. شاید 
بزرگی در این باشد که تنه به تنه پرسپولیس 
بزرگ بزنند ولی ما در پرسپولیس نمی توانیم 

خودمان را مشغول این مسائل کنیم.
حق  ر  د فی  نصا بی ا  : د کر فه  ضا ا ی  و
پرسپولیس بسیار بوده است. بسیاری که 
خود  عملکرد  با  را  فضا  دارند  مسئولیت 
گر  ا ین  ا وجود  با  لی  و ند  کرد ملتهب تر 
نیفتد  دیگران  دست  بهانه  می خواهیم 
باید  نکنند  اذیت  بیشتر  را  پرسپولیس  و 
هواداران  از  و  کنیم  جمع  را  حواس مان 
می خواهیم وارد حاشیه ها نشوند. نمی توان 
همه چیز را گفت ولی بسیار مهم است که 
هواداران این صحبت ها را جدی بگیرند و 
با وجود تمام فشارهایی که تحمل می کنند 

برای موفقیت پرسپولیس کمک کنند.
با  هوادارانش  و  پرسپولیس  گفت:  وی 
را مشغول دیگران  نباید خود  بزرگی  این 
فکر  ی  گتر ر بز ئل  مسا به  ید  با  . کنند
ظرفیت  با  چند  هر  خوشبختانه   . کنیم
ورزشگاه  به  دوباره  پرسپولیس  محدود 

آزادی برگشت. خب این یک اتفاق خوب 
است. بازی با تراکتور یک بازی مهم است، 
سرمربی جدید هم تعیین شد و همه اینها 

یک شروع جدید برای پرسپولیس است.
مدیرعامل سرخپوشان در پایان افزود: 
هواداران پرسپولیس به هم کمک کنند 
و  خوب  پرسپولیس  برای  چیز  همه  تا 
درست پیش برود. مهم ترین مسأله این 
است که تیم را تشویق کنند. هیچ عاملی 
وجود  پرسپولیس  برای  این  ز  ا مؤثرتر 
ندارد. پرداختن به حریف کمکی نخواهد 
با  بخواهند  بعضی  است  ممکن  و  کرد 
سمت  این  به  را  ما  هواداران  شیطنت 
ببرند تا بعد از آن بهره برداری کنند. از این 
رو تقاضا از هواداران این است ضمن آن 
که از وسایل دودزا و پرتاب اشیا و موارد 
مانند آن به هر ترتیبی امتناع می کنند در 
نیز تمرکز خودشان  شعارها و تشویق ها 
این گونه  و  بگذارند  پرسپولیس  را روی 
به بچه ها کمک کنند. قطعاً شیطنت ها 
و تحریک هایی وجود خواهد داشت ولی 

باید با هوشیاری کامل از آن عبور کنند.

درویش: بزودی بازیکن هم جذب می کنیم
 سیاست باشگاه تقویت تیم  با نظر سرمربی است

کاپیتان تیم فوتبال ملوان روز خوبی 
پشت سر  بقش  سا تیم  بل  مقا ا  ر
 : می گوید فکن  ا نور مید  ا  . شت ا گذ
بل  مقا ب  خو قعیت  مو سه  و  د ما  «
را  موقعیت  یک  داشتیم،  استقلال 
خودم از دست دادم و یکی هم توپ 
دروازه  بالای  از  که  بود  برزای  بهنام 
می کنم  فکر  کل  در  رفت.  بیرون  به 

داشتند.  باخت  استرس  تیم  دو  هر 
استقلال هر شرایطی داشته باشد، تیم 
بزرگی است. فکر می کنم نیاز است که 
ملوان به لحاظ بدنی بهتر شود و اگر 
بتوانیم تمرینات خوبی انجام دهیم، 
خوبی  نتایج  می توانیم  که  مطمئنم 
بگیریم. در ابتدای فصل که از هفت، 
امتیاز   19  ،18 توانستیم  بازی  هشت 

بگیریم، شرایط تیم و من خیلی خوب 
داریم،  که  هوادارانی  وجود  با  بود. 
انتظار می رود در هر بازی 100 خودمان 
باشیم. مهم ترین مسأله  این است که 
ما باید صددرصد تلاش کنیم و مطمئناً 
نتیجه هم می گیریم. در سه چهار بازی 
ب  خو  ، نگرفتیم نتیجه  که  شته  گذ
تلاش نکردیم. ان شاءالله در هفته های 

آینده بتوانیم خوب تلاش کنیم و برنده 
شویم.« نورافکن درباره درگیری اش 
یک  »روی  می گوید:  اینطور  سیلوا  با 
ضربه کرنر من وظیفه یارگیری سیلوا را 
داشتم و به نوعی با او من تومن بودم. 
به سیلوا گفتم، اگر تو را نگیرم، باید چه 
کار کنم؟ بروی گل بزنی؟! فکر می کنم 

سیلوا ناراحت شد.«

نورافکن: من به سیلوا گفتم اگر تو را نگیرم، چه کار کنم

ستاره های میلیاردی هر روز معمولی تر از دیروزستاره های میلیاردی هر روز معمولی تر از دیروز

خمیازه

نگاهی به فعالیت های پربار کمیته انضباطی

 کسی از  کسی از 150150 میلیارد درآمد میلیارد درآمد
 جرایم انضباطی خبر ندارد! جرایم انضباطی خبر ندارد!

خودکشی جلوی چشم آقای سرمربی
 امیدوارم خدا ما را در پرسپولیس شرمنده نکند
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 سیاست باشگاه تقویت تیم  با نظر سرمربی است سیاست باشگاه تقویت تیم  با نظر سرمربی است

درویش: بزودی بازیکن هم جذب می کنیم

بازخوانی سناریوی سقوط قهرمانان 

ورزش ایران در دنیای مربیگری

از من تشکر کنید؛ به بازیکن از من تشکر کنید؛ به بازیکن 1818ساله بازی دادمساله بازی دادمستارهسوزی

موسیمانه: از این استقلال خوشم آمد!موسیمانه: از این استقلال خوشم آمد!

 حسینی: نیمکت نشینی رامین
 به من ربطی ندارد
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پرسپولیس- تراکتور

ملوان- استقلال 
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روشنک: تعداد میزبانی استقلال و پرسپولیس در آزادی هنوز معلوم نیست

دربی قطعاً در ورزشگاه آزادی برگزار می شوددربی قطعاً در ورزشگاه آزادی برگزار می شود

ورزشگاهی که کاملاً   آماده نیست

میزبانی در آزادی با  تک ماده
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